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Protokół  Nr 1/2011 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu,  
Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej  

oraz Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 
 z dnia 19 stycznia 2011 r. 

Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Andrzej Budych - Przewodniczący Komisji 
Ryszard Dembniak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Greczycho – członek Komisji 
Stanisław Kochanek – członek Komisji                                                                                                        
Jan Mazur- członek Komisji 
 
Nieobecny usprawiedliwiony                                                                                                                  
Wojciech Półtorak – członek Komisji 
 
Komisja O światy, Kultury i Pomocy Społecznej w składzie:  
Marcin Kumke - Przewodniczący Komisji 
Maciej Szulc– Wiceprzewodniczący Komisji 
Bogusław Jęrdrasiak- członek Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Halina Taczała - członek Komisji 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści w składzie:  
Łukasz Szymański - Przewodniczący Komisji 
GraŜyna Znamirowska-Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji 
Agnieszka Budych - członek Komisji 
Ryszard Stachowiak - członek Komisji 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Jan Makarewicz – Zastępca Burmistrza 
Aneta Nawracała – Skarbnik Gminy                                                                                                    
Hubert Cichy – Kierownik RIT 

 
Posiedzenie trwało od godz. 13.00 do godz.15.30 
Ogólna liczba radnych bior ących udział w posiedzeniu Komisji – 14  

Posiedzenie wspólne Komisji Stałych zwołano zgodnie z paragrafem 71 Statutu Gminy. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady, Jan Mazur. 
 
Planowany porz ądek posiedzenia przedstawiał  si ę nast ępująco: 
 
1.  Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do  

     końca 2010 roku. 

2. Sprawozdanie z wykonania WPI za 2010 rok. 

3. Funkcjonowanie OKSiR w Zbąszynku w 2010 roku, 

     a/ informacja z realizacji zadań sportowych w 2010 roku, 
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     b/ informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2010 roku. 

4. Kalendarz imprez sportowych i kulturalnych na 2011 rok. 

5. Sprawy bieŜące (projekty uchwał). 

 
Porządek posiedzenia  przyj ęto jednogło śnie.  
Ad.1  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe z uwagi na fakt nieobecności 
Burmistrza Wiesława Czyczerskiego  na posiedzeniu Komisji Wspólnej, która 
spowodowana jest Jego uczestnictwem w pogrzebie, a następnie pilnym wyjazdem do 
Poznania, punkt 1 posiedzenia będzie szczegółowo przedstawiony na obradach styczniowej 
sesji. 
 
 
Ad. 3 i 4  
 
Kierownik OKSiR Marcin Minta przedstawił szczegółową informacje w temacie 
funkcjonowania OKSiR w 2010 roku w postaci prezentacji multimedialnej, w której ukazana 
została realizacja zadań zarówno kulturalnych jak i sportowych. Poinformował członków 
Komisji o pracach remontowych jakie zostały przeprowadzone w Domu Kultury  
w Zbąszynku, pracach budowlanych (Centrum Kultury i Folkloru w Dąbrówce Wlkp.) oraz  
o planowanych pracach remontowych i budowlanych w roku bieŜącym. Kierownik OKSiR  
oznajmił, Ŝe w 2010 roku odbyło się 78 wydarzeń sportowych o róŜnym charakterze,  
w których udział wzięło 82% mieszkańców Gminy Zbąszynek, wspomniał równieŜ  
o realizowanych projektach w tej sferze, m. in. o „Rządowym Programie Akademii Orlika, 
który obejmuje szkolenie dzieci w takich dziedzinach sportu jak piłka noŜna itp. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe informacja zawierająca zestawienie 
kosztów funkcjonowania jednostki organizacyjnej z podziałem na dział sportowy i kulturalny 
została przeniesiona na posiedzenie Komisji Gospodarki i BudŜetu, które odbędzie się  
w kwietniu, poniewaŜ na dzień dzisiejszy nie da się sporządzić dokładnego bilansu z uwagi 
na fakt, Ŝe dokumenty potrzebne do jego opracowania w dalszym ciągu wpływają do 
księgowości. 
 
Następnie Kierownik OKSiR Marcin Minta  przedstawił prezentację multimedialną 
przedstawiającą kalendarz planowanych imprez kulturalnych i sportowych na 2011 rok 
/informacja w załączeniu/. 
 
Radny Bogusław J ędrasiak  skierował zapytanie dotyczące tego czy są juŜ ustalone stawki 
opłat  za korzystanie z „Orlika” oraz Centrum Kultury i Folkloru w Dąbrówce Wlkp.?   
Kierownik OKSiR Marcin Minta  poinformował, Ŝe korzystanie z kompleksu sportowego 
„Orlik” jest bezpłatne. Z kolei jeśli chodzi o Centrum Kultury i Folkloru to nim kieruje Koło 
Gospodyń Wiejskich i to do nich naleŜy skierować zapytanie. 
 
Radny Stanisław Kochanek  skierował zapytanie dotyczące oferty wakacyjnej dla dzieci  
z okolic wiejskich, a mianowicie czy są przygotowane juŜ jakieś propozycje? 
 
Kierownik OKSiR Marcin Minta  poinformował, Ŝe  w czasie tegorocznych ferii zimowych 
planowane są m. in. róŜnego rodzaju wyjazdy jak choćby wyjazd do Gorzowa Wlkp. do 
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Centrum Sportowo Rehabilitacyjnego „Słowianka” na lodowisko, a takŜe wyjazd do parku 
wodnego w Zielonej Górze, których koszty dojazdu będą dofinansowane. Kierownik OKSiR  
zaznaczył, Ŝe podczas wakacji w miarę moŜliwości teŜ będą organizowane wyjazdy, 
poniewaŜ cieszą się one duŜym zainteresowaniem ze strony młodzieŜy.  
Radna Gra Ŝyna Znamirowska – Szwarc  zasugerowała, by o wszelkiego rodzaju 
planowanych wyjazdach informować dyrektorów szkół oraz nauczycieli, by ci mogli 
przekazać tę informację bezpośrednio dzieciom. 
Kierownik OKSiR Marcin  Minta  poinformował, Ŝe OKSiR przygotowuje róŜnego rodzaju 
ulotki informacyjne dotyczące organizowanych wyjazdów, o planach informowani  są teŜ 
sołtysi  wsi z terenów Gminy Zbąszynek oraz dyrektorzy szkół. 
 
Ad. 2  
 
Kierownik RIT Hubert Cichy  przedstawił analizę wykonania Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego za rok 2010 /informacja w załączeniu/.  
W nawiązaniu do tematu budowy północnej obwodnicy Zbąszynka, której zakończenie 
planowane jest na kwiecień tego roku członkowie Komisji Stałych zgłosili prośbę o ustalenie 
daty spotkania z inŜynierem kontraktu i wykonawcą niniejszego projektu w celu 
zrelacjonowania przebiegu robót budowlanych.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe na wniosek wszystkich członków 
Komisji Stałych do Burmistrza Zb ąszynka  zostanie skierowane pismo z prośbą 
zorganizowania spotkania z wykonawcami projektu na dzień 16 lutego 2011 roku, tj. na 
posiedzenie Komisji Gospodarki i BudŜetu.  
 
Radny Stanisław Kochanek skierował zapytanie dotyczące tego na jakim etapie realizacji 
znajduje się w chwili obecnej projekt uporządkowania gospodarki wodno ściekowej na 
terenie sołectwa Kręcko? 
Kierownik RIT Hubert Cichy  poinformował, Ŝe w realizacji tego projektu nastąpiły pewnego 
rodzaju przesunięcia w terminie jego wykonania. Część prac została przeniesiona na inne 
odcinki, a ma to związek z drogą wojewódzką w Kręcku. Na zaistniałą sytuację mają wpływ 
równieŜ warunki atmosferyczne. 
 
Radny Łukasz Szyma ński  zgłosił zapytanie dotyczące punktu 15 WPI „Radosna szkoła”- 
utworzenie placów zabaw, a mianowicie ile takich placów powstało? 
Kierownik RIT Hubert Cichy  poinformował, Ŝe niniejszy projekt dotyczył projektu budowy 
placu zabaw w Dąbrówce Wlkp. 
Radny Łukasz Szyma ński  zwrócił uwagę na wysokie koszty jego realizacji, zapytał czym 
były one spowodowane? 
Kierownik RIT  poinformował, Ŝe rzeczywiście koszty jego realizacji są wysokie, aczkolwiek  
w tym przypadku projekt był współfinansowany niemalŜe w 50% z innych źródeł. Tego typu 
place muszą posiadać certyfikaty jakości i spełniać określone standardy. 
 
 Na zakończenie dyskusji Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Budych  zaapelował, by przy 
realizacji poszczególnych projektów, połoŜyć szczególny nacisk na kontrolę podczas 
budowy. Środki finansowe przekazywane na ten cel są wysokie, więc kaŜda inwestycja 
powinna zostać wykonana solidnie i spełniać swoją rolę przez szereg kolejnych lat. By tego 
dokonać juŜ od początku naleŜy zwracać uwagę na to jak dany projekt jest realizowany. 
Zdaniem Wiceprzewodniczącego taka postawa zaowocuje na przyszłość pozytywną opinią 
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gminy, która przede wszystkim stawia na rzetelność i profesjonalizm, a co za tym idzie 
przyciągnie tylko solidnych i kompetentnych wykonawców. 
 
 
Ad. 5  
 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz  przedstawił projekty następujących uchwał: 
 

� Projekt uchwały nr IV/2/2011 w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej  
w Zbąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia Gmin Rzeczpospolitej Polskiej 
„Region Kozła” (projekt nr 2)  

 
� projekt uchwały nr IV/3/2011 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  
i Gminy Zbąszynek (projekt nr 3) 
 

� projekt uchwały nr IV/4/2011 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym wsi Rogoziniec (projekt nr 4)   

Komisje jednogło śnie pozytywnie zaopiniowały projekty powy Ŝszych uchwał 
i skierowały je pod obrady sesji. 
 
Następnie głos zabrała Skarbnik  Gminy Aneta Nawracała , która przedstawiła projekt 
uchwały nr IV/1/2011 w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1).  
Pytań do powyŜszego projektu nie zgłoszono. 
 
Komisje jednogło śnie pozytywnie zaopiniowały projekt powy Ŝszej uchwały 
i skierowały j ą pod obrady sesji. 
 
 
W sprawach bie Ŝących:  
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur: 
 

� podziękował członkom Komisji za udział w Spotkaniu Noworocznym, które odbyło się 
13 stycznia 2011 r. w Centrum Kultury i Folkloru w Dąbrówce Wlkp., 

� oznajmił radnym o moŜliwości wzięcia udziału w IX Ogólnopolskim Halowym Turnieju 
Piłki NoŜnej Radnych Samorządów Miast, Gmin oraz Powiatów o puchar Wojewody 
Lubuskiego, który odbędzie się 13 marca 2011 roku  w Gorzowie Wlkp., 

� w imieniu organizatorów zaprosił do wzięcia udziału w balu „Regionu Kozła, który 
odbędzie się 19.02.2011 r., a takŜe w konferencji „Regionu Kozła”, która odbędzie 
się 23.02.2011 r. w Siedlcu, 

� poinformował o posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, które odbędzie się 27.01.2011 r., na 
którym zostanie przyjęty plan pracy niniejszej Komisji. 

� poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji Stałych o odniesienie się do ich 
planów pracy i przedstawienie swoich stanowisk w tej sprawie. 
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Na wniosek Przewodnicz ącego Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 
Łukasza Szyma ńskiego  została zmieniona godzina posiedzenia niniejszej Komisji  
w dniach, w których spotykają się tylko i wyłącznie jej członkowie. Odtąd zaplanowane 
wcześniej posiedzenia z godziny 13.00 zostały przeniesione na godz. 14.00 
 
Plan pracy Komisji na 2011 rok przyj ęto jednogło śnie.  
 
Na wniosek Przewodnicz ącego Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Andrzeja Budycha  
spotkania niniejszej Komisji zaplanowane na godz. 13.00 zostały przeniesione na godz. 8.00 
(równieŜ w dniach, w których spotykają się tylko i wyłącznie jej członkowie). 
 
Plan pracy Komisji na 2011 rok przyj ęto jednogło śnie.  
 
Przewodnicz ący Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej Marcin Kumke  nie 
wniósł Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń do planu swojej Komisji. 
 
Plan pracy Komisji na 2011 rok przyj ęto jednogło śnie.  
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji Wspólnej. 

 
 
Protokołowała: 
 
 
Bernadetta Zięba 
 
 

Przewodniczący obrad:      

Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 

 
 
 
 
 


